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Referat af Bestyrelsesmøde lørdag d 29. september 2007 

 

Afholdt hos formanden 

 

Tilstede var: 

Ole Stilund Jeppesen 

Jesper Reinhardt 

Henrik Sandbech 

Erik Kjærsgaard 

Svend-Erik Pii Sørensen 

Ole Abel havde meldt afbud. 

Pii blev valgt som referent. 

 

Første punkt var, om der var tilslutning til beslutningen på det konstituerende møde efter 

generalforsamlingen i august 2007, hvor Ole Stilund Jeppesen blev valgt som formand. Ole 

nævnede, at han gerne ville deltage i bestyrelsens arbejde, men ikke nødvendigvis som formand. 

Det viste sig, at der fortsat var tilslutning til at Ole forbliver formand. 

 

Kystsikringsprojekt 

Den strategi, som var blevet foreslået ved bestyrelsesmødet d. 27. august 2007, blev på Henriks 

opfordring, forkastet. 

Bestyrelsesmedlemmerne blev i stedet for enige om at anmode om et møde med de kommunale 

myndigheder, for at påpege nødvendigheden af at kommunen engagerer sig aktivt i 

problemstillingen omkring kystsikringen af Rågelejekysten. Ole tager initiativ til dette. 

 

Kommunens ene repræsentant Erik Kjærsgaard lovede på mødet at løfte den opgave, at påvirke 

kommunen til at leve op til sit ansvar om at tilse de forpligtelser, som kommunen har i dette 

kystsikringslag, under hensyntagen til at kommunen repræsenterer en ikke uvæsentlig del af 

samtlige parter, nemlig cirka halvdelen af alle parter i kystsikringslaget. 

 

Med hensyn til den af kommunen efterspurgte aktivitet om Kystsikringslagets hjemmeside, blev det 

vedtaget, at samordne dette med Kystsikringslagenes Samvirke. Pii tager kontakt til Samvirket om 

dette. 

Vi var enige om at vi på et tidspunkt skal informere vort kystlags medlemmer om det projekt vi har 

i gang. Det kan passende være efter et møde med kommunen. 

Vi skal undersøge muligheden om, at få plads på grundejerforeningens hjemmeside, som er 

http://www.raageleje-udsholt.dk/ 

 

Vi drøftede ligeledes den rapport, som var blevet udarbejdet af kommunen og var enige om, at den 

er meget forkert ift. beskrivelsen af vores område. 
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Vi havde vi en diskussion af vores sekretærs rolle ift.både at sidde med i kystlagets bestyrelse som 

sekretær, være kommunens repræsentant og endelig involveret i eventuelle projekter. Vi var enige 

om, at vi skal arbejde på at have rene linjer i et evt. projekt. 

 

 

 

Svend-Erik Pii Sørensen 

 

Dato: 18. oktober 2007 
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